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ÖSSZHANGBAN AZ IGÉVEL 

Bor Ferenc élőben elhangzott tanításának nyers szövege 

KSZE Ságvár, 2023. 05. 06. 

 
Hálát adunk és köszönjük, hogy a mai napon is összejöhettünk, hogy hirdessük az 

örömhírt, a jó hírt, a győzelmi hírt. Hálát adunk, drága mennyi Atyánk, a növekedésért, mind 
létszámban, mind szellemi tudásban, mind ismeretben. Köszönjük, hogy Te nyitod meg a 
szíveket. Te nyitod meg a füleket hallásra, a szemeket a látásra és Te adsz kijelentést és 
megértést a Te Igédből. Köszönjük a Te világosságodat, amit elhoztál hozzánk. Hálát adunk, 
Uram, a békességedért, a szeretetedért. Köszönjük az egységet, mert az egységben van az erő. 
Hálát adunk, hogy a mai napon is jelek és csodák történnek, gyógyulások és szabadulások, 
mert a drága Szent Szellem bekapcsolta a gyógyítások ajándékait. Köszönjük Uram, hogy 
együtt lehetünk, egymást építhetjük, szeretetben járhatunk, szintről szintre emelkedhetünk és 
ezért, Uram, Neked adunk minden dicsőséget, az Úr Jézus Krisztus szent nevében. Ámen! 

Buzdítsd a szomszédodat, hogy légy összhangban az Igével! Szeretettel üdvözlünk 
benneteket! A gyülekezet gyakorlatilag egy család. Itt a család feje a pásztor, otthon meg te 
vagy. Amikor beszélgetek a pásztorokkal, igazából mindenkinek ez felmerül, úgymond szíve 
fájdalmaként, hogy nem mindig teljes a család, de az Úr vigasztal. Ma is kaptam vigasztalást. 
Azt is tudjuk, hogy nem egyformán növekedünk, erre ott van az Ige, amit Jézus mondott, 
hogy egyik terem harmincannyit, a másik hatvanannyit, a harmadik meg százannyit terem. 
Ezek a növekedési szintek. Tehát nem kell ezen elkeseredni, hogy nem mindenki egyformán 
növekszik. Az Úr szólt egy pásztorhoz, aki szintén el volt szontyolodva, hogy kevesen vannak 
az alkalmán és azt mondta neki, hogy örülj azoknak, akik ott vannak. Ha egy hívő lesz az 
alkalmon, annak is éppúgy tanítsál, mintha százan lennének a teremben. Mert néha elindul az 
ember gondolata, hogy ha most kevesen vagyunk, akkor vegyük-e az anyagot, mert akkor a 
többiek lemaradnak. Na, de aki ott van, az vágyik az újra, tehát muszáj haladni. Régen ismert 
szlogen, hogy aki marad, az halad, aki kimarad, az lemarad. Ez így működik! De minden 
pótolható. Tehát megvan a lehetőség arra, ha valakinek volt valami fontos dolga, akkor utólag 
pótolhatja és volt már olyan drága szentünk, aki úgy jött ide, hogy múlthéten nem voltam itt, 
de meghallgattam. Ez az éhes szív!  

Egyébként Isten tudja a szíveket formálni. Ha a királyok szíve az Ő kezében van, mert ezt 
írja az Ige, akkor mindenki szíve az Ő kezében van. Ha mi megkérjük és imádkozunk, hogy 
X.Y. szívén egy kicsit igazítson és fordítson rajta és az Úr irányába terelje.  

Köszönjük az Úrnak, hogy működnek a gyógyítások ajándékai. Már a héten többször is 
volt és most is fogterület, gyulladás, vagy ehhez hasonló, tehát fog, csont, aztán nyakban 
izomprobléma múlik el. Ujjakban, jelen pillanatban a lábujjban munkálkodik. Ha a kézujjad-
ban van probléma, oda is elveheted. A csípő környéken van gyógyítókenet, ami inkább csont 
vagy ízületi jellegű. Köszönjük az Úrnak, hogy gondol ránk és szeret bennünket! Mert az Ő 
szeretetének köszönhetjük mindezt! 

Néhány aprósággal kezdeném. Az Úr sokszor tudomásunkra hoz bizonyos diszkréten 
kezelendő információkat. Ezt nem azért adja, hogy továbbadjuk és hömpölyögjön, mint a toll-
párnából a toll, ami a templomtoronyból kiröppen, hanem azért hoz bizalmas információkat a 
tudomásunkra, hogy tudjunk imádkozni érte.  

Folytatjuk, és úgy hiszem, hogy ma be is fejezzük az Igével kapcsolatos tanítássort. A 
tanítás negyedik részének a címe: Összhangban az Igével.  

Kezdjük az igetanulmányunkat az 1Thessalonika 5,23-nál. Azt már tanultuk, hogy hármas 
lények vagyunk, három részből állunk. A világ csak azt tudja, hogy lélek és test. De ez 
köszönhető a nem egészen pontos fordításnak, mert a szellem és a lélek, ami a héberben és a 
görögben külön fogalom és külön szó, ezt a magyarban összevonták és mindkettőre azt 
mondják, hogy lélek. Így igazából nem lehet tisztán és könnyen látni és érteni azokat az 
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igehelyeket, ahol szellem és lélek szerepel. Tehát 1Thessalonika 5,23. és megnézzük az ember 
hármas felépítését.  

1Thessalonika 5,23. 
23. Maga pedig a békesség Istene szenteljen meg titeket mindenestől, és a ti egész 

valótok: szellemetek, lelketek és testetek feddhetetlenül őriztessék meg a mi Urunk Jézus 
Krisztus eljövetelére.  

Tehát azt mondja, hogy szellem, lélek, test. Világos! Az ember igazi valója a szelleme. 
Mert az nem semmisül meg. Az egy másik kérdés, hogy a földi élet során a mennybe vagy a 
pokolba fog kerülni. De az ember szelleme, az örökké él. Kérdés, hogy melyik helyen. Az 
ember szelleme testben lakik, amit a Biblia sátorháznak nevez, edénynek, agyagedénynek, 
mert Ádám a földből lett megformálva.  

Közben jött a gyógyítókenet, arra figyeltem. A bokában, a lábfejben van a gyógyítókenet. 
Ott jelent meg. Itt dolgozik most az Úr rajtatok.  

Tehát az ember szellemét és a testét a lélek kapcsolja össze és így képez egy hármas 
egységet. A szellemi lényünk kapcsolódik a szellemvilághoz, azaz Istenhez, mert Isten is 
szellem, ahogy mondja a Biblia. A fizikai testünkkel pedig az öt érzékszervünkön keresztül 
kapcsolódunk a fizikai világhoz. A lélek területén van az értelem, az érzelem, az akarat, az 
elme, a gondolkodás, a gondolatminták, a gondolatvilágunk. Így képezünk egy egységet. 
Mind a három részünknek megvan a maga szerepe a hitben járáshoz. Tehát fontos, hogy az 
Ige vonalában legyen mind a három részünk. Az előrehaladásunk érdekében fontos, hogy a 
három részünk egységbe kerüljön. Együtt, kéz a kézben tudjon előre menni. 

1. Tápláld a szellemedet az Igével! 
A gyülekezetben kapja mindenki a szellemi táplálékot és ehhez még otthon könyvekből, 

tanításokból, akár tévéből is vehet fel szellemi táplálékot. Mert amikor a szellemünket az 
Igével tápláljuk, akkor az egy szellemi erőt termel, ugyanúgy, mint amikor a testünket 
kemény eledellel tápláljuk. Jó kis sonkával, töltött káposztával. Mert a kondíciónk meg fog 
növekedni, meg fog erősödni. Ugyanúgy, ha a szellemünket az Igével tápláljuk, akkor a 
hitizmaink fognak megerősödni. Ezt a szellemi erőt úgy hívják, hogy hit. Tehát a hit egy 
szellemi erő és az Ige a tápláléka. Ha hitben akarunk növekedni, akkor nem hagyhatjuk ki az 
étrendből az Igét, a szellemi kenyeret, a szellemi táplálékot. A közelmúltban olvastuk föl a 
Máté 4,4-ből, hogy nem csak kenyérrel él az ember, hanem Isten beszédével, Isten Igéjével, 
ami az Ő szájából kiszármazik. Szükséges, hogy a szellemünket megerősítsük Isten Igéjével, 
hogy a szellemünk tudja uralni a testünket, a test kívánságait és tudja uralni a lelkünket. A 
szellemünknek kellene a főnöknek lenni. Ez nem mindig így van, mert ha a keresztények 
hústestben járnak, és a test kívánságait követik, akkor a kocka megfordul. Tehát az első 
pontunk volt az, hogy tápláld a szellemedet az Igével. 

2. Hozd összhangba a lelkedet, azaz a gondolkodásodat az Igével! 
Ehhez olvassuk el a Róma 12,2-t. Isten utasít bennünket arra, hogy újítsuk meg az 

elménket. Miután valaki újjászületett, igazából ez a következő lépés, hogy Isten Igéjével az 
elméjét megújítsa. A világból bevett gondolatmintákat kisöpörje, mert azok nem egyeznek 
meg Isten Igéjével és helyette helyezze be az isteni gondolatmintákat. A világi gondolatmin-
tákat kicserélni az isteni gondolatmintákra. 

Róma 12,2. 
2. És ne szabjátok magatokat e világhoz, hanem változzatok el a ti elméteknek meg-

újítása által, hogy megvizsgáljátok, mi az Istennek jó, megengedő és tökéletes akarata.  
Ne a világhoz igazodjon a gondolkodásunk, hanem Isten Igéjéhez. Ehhez egy váltót át kell 

állítani, mint a vasutasok, és máris jó irányba haladunk. Nekünk az Igére kell fókuszálnunk, 
és ha az Ige vonalában gondolkodunk, akkor az érzelmeink is engedelmeskedni fognak 
nekünk. Mit értsünk ez alatt? Azt, hogy ha úgy gondoljuk, hogy valaki megbántott, nem is 
biztos, hogy szándékosan tette, nem is biztos, hogy ő azzal a céllal mondott valamit, csak mi 
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gondoljuk úgy tévesen, hogy nahát, most akkor be kellene húzni neki egyet. Ha legszíve-
sebben behúznék egyet neki, akkor az érzelmeink uralnak bennünket. De nem szabad, hogy az 
érzelmeink uraljanak, hanem a szellemünk uraljon, mert a szellemünkben lakik Isten 
szeretete. A szeretet pedig képes mindent megbocsájtani, elfelejteni. A Filippi 4,8. egy csodá-
latos Ige, szoktam ezt említeni. Ha nem tudjuk, hogy min gondolkodjunk, akkor itt nézzük 
meg, hogy milyen irányvonal az, ami Istennek kedves. Ha eltévesztjük a gondolkodásunkat és 
ebben mindennap hibázunk, akkor van egy jó hírem, a ki nem mondott gondolatok elhalnak. 
Jaj, megkönnyebbült mindenki. Halleluja! Hát mert nem veted el a száddal, ugye? Mert akkor 
is mag, ha gondolatban megszületett, de nem elvetett mag akkor, ha nem mondod ki a 
száddal. Nem kell azzal számolni, hogy egy rossz gyümölcs, egy bogáncs, egy tövis fog 
kikelni. Tehát ez az előnye, ha megfontoltan beszélünk és nem összevissza és csak folyik-
folyik belőlünk. Megfontoltan, megvizsgálva. Nézzük meg, hogy hogyan is várja el Isten, 
hogy gondolkodjunk. 

Filippi 4,8. 
8. Továbbá, atyámfiai, csak azokról gondolkodjatok, amik igazak, amik tisztességesek, amik 

igazságosak, amik tiszták, amik kedvesek, amik jó hírűek; ha van valami erény és ha van 
valami dicséret.  

Tehát, ami szép, ami kedves Istennek, arról gondolkodjunk. Ez egyébként a békességünk 
alapja, mert ha így gondolkodunk, akkor a békességünket nem borítja fel semmi. Ilyen haszna 
is van a helyes gondolkodásnak, az igei gondolkodásnak.  

A közelmúltban felolvastuk a 2Korinthus 10,5-öt, ami azt mondja, hogy minden gondo-
latot vizsgáljunk meg az Ige tükrében, hogy Istentől van-e vagy sem. Hogyan tudjuk ellen-
őrizni, hogy egy gondolat Istentől van? Hát úgy, hogy valamennyire ismerjük a Bibliát. Mert 
ha nem ismerjük a Bibliát, akkor hogyan tudjuk összevetni? Nincs alapunk, amivel össze-
hasonlítanánk. Chuck Flynn úgy szólt egyszer az egyik tanításában, hogy minden gondolatot 
ejts Jézus fogságába, azaz vizsgáld meg. Persze, ami életellenes, azt már tudjuk, hogy az 
ördögtől van, ami meg az élet oldalán van, ami építő, az meg Istentől van. Így lehet nagy 
vonalakban összefoglalni.  

3. Hozd összhangba a testedet az Igével! 
Nem a testnek kellene irányítani az embert, hanem a testnek alárendeltségben kellene lennie 

a szellemünknek. Tehát a szellemünknek kellene lennie a főnöknek, a vezérnek és a testnek 
pedig azt lenne szabad véghezvinni, amit a szellem mond. Ez egyébként nagyon könnyű abban 
az esetben, ha a szellemünket és a lelkünket megalapoztuk Isten Igéjével, mert akkor a test már 
nem tud labdába rúgni. Van szavazati joga, de csak egy. A testünket meg kell tanítani arra, hogy 
az Ige igazsága alapján cselekedjen. Az Ige nem mondja azt, hogy ha haragszunk valakire, vagy 
ha megbántott, akkor húzunk be neki egyet, vegyük fel a kesztyűt. Az Ige azt mondja, hogy 
bocsásd meg, oldozd fel. Egyébként a test nagyon sok bolondságot akar elkövetni. A Galata 
levél 5. fejezetében a 16‒21-ig összefoglalja nagy vonalakban, hogy a test mit szeretne tenni. A 
test az ó embert követi, amit az ó ember tett az újjászületésünk előtt.  

Galata 5,16–21. 
16. Mondom pedig, szellem szerint járjatok, így a testnek kívánságát nem fogjátok 

véghez vinni. 
17. Mert a test a szellem ellen törekedik, a szellem pedig a test ellen; ezek pedig 

egymással ellenkeznek, hogy ne azokat cselekedjétek, amiket akartok. 
18. Ha azonban a Szellem vezet titeket, nem vagytok a törvény alatt. 
19. A testnek cselekedetei pedig nyilvánvalók, melyek ezek: házasságtörés, paráznaság, 

tisztátalanság, bujálkodás. 
20. Bálványimádás, varázslás, ellenségeskedések, versengések, gyűlölködések, harag, 

patvarkodások, visszavonások, pártütések, 
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21. Irigységek, gyilkosságok, részegségek, dobzódások és ezekhez hasonlók: melyekről előre 
mondom néktek, amiképpen már ezelőtt is mondottam, hogy akik ilyeneket cselekszenek, Isten 
országának örökösei nem lesznek. 

Látjátok? Van egy csomó felsorolás, hogy a test miket szeretne tenni. Ha a szellemünket 
megerősítjük és a szellemünk az úr, akkor a test ezt nem hajthatja végre. Istennek az a kedves, 
ha mi szellem szerint járunk és nem test szerint. A test és a szellem pedig egymással 
hadakozik. Mert a test az ó ember életét szeretné élni, a szellem pedig a krisztusi életet.  

Nagyon sok döntési helyzet előtt állunk. Tudjátok, ha dönteni kell, hogy A vagy B irány, 
akkor mi adja meg a végső döntést, a végső lökést egy döntésnél a három részünk közül? A 
lélek. A léleknek döntő szerepe van a döntéseknél. Sorsdöntő, hogy a lélek kinek az oldalára 
áll. A test oldalára vagy a szellem oldalára? Mert lehet egy háromtagú testületben olyan 
döntés, hogy 3:0, mert mindenki egyet akar. Lehet olyan, hogy ketten vannak a dolog mellett, 
egy ellene. Jelen esetben a test néha kilóg a sorból, a szellem és a lélek azt mondja, hogy A 
irány, a test meg azt, hogy B irány. De akkor is, ha ketten összefognak, az már egy jó irányt 
mutat. Lehet olyan, amikor vesztessé válik az ember szelleme, mert összefog a test és a lélek. 
Ez abban az esetben van, amikor nincs kellően Igével megalapozva a lélek. A döntéseink így 
dőlnek el, így válnak jó vagy rossz döntéssé. A döntésünk alapját az képezi, hogy az Igével 
összhangban van-e a szellemünk és a lelkünk. A testnek meg muszáj követnie az első kettőt. 
Ezt még lehet, hogy nem hallottátok. Ha összhangban van a szellem, a lélek és a test, akkor az 
Ige mindig a győzelem útján fog vezetni. Ha visszagondolok az elmúlt másfél évtizedre, 
amikor az ember még alig tud valamit az Igéről, úgymond hátulgombolós keresztény, és 
döntéseket kellett hozni, akkor a szellem arra indított, hogy a jó döntést hozzam meg. Nem 
tudom, hogy akkor hogyan csináltam, de több ponton, ahogy visszatekintek, a jó döntést 
hoztam meg. Az Úr melletti döntést.  

Azt is tudjuk, hogy nem mindenki halad egyformán előre hitben, a szellemi növeke-
désben, vagy az élet más területén. Ezt tudjátok, hogy hova vezethető vissza? Az összhang 
hiányára. Nincs meg az összhang a szellem, a lélek és a test között. Legalábbis, ha a szellem 
és a lélek között már megvan, ez nagyon jó. De ehhez képezni kell magát, ehhez az Igét fel 
kell vételezni, mert különben a test fog diktálni és az nem jó irány, az a vakvágány.  

Mondok rá példát: A keresztény gyönyörűen megvallja az Igét az egyik pillanatban, hogy 
dicsőség Istennek, Ő betölti minden szükségemet, ahogy meg van írva. Halleluja! De a másik 
pillanatban meg azt mondja, hogy az idegeskedéstől én gyomorfekélyt kapok, mert nem 
tudom, hogy holnap hogyan fizessem be a számláimat. Nem ti vagytok ezek, de jó példa. De 
azért ismerünk ilyeneket, ugye? Tehát így nem fog működni a hite, mert nincs egységben a 
szellem, a lélek és a test az ő életében. A másik pedig, amit megint csak gyakran emlegetnek a 
keresztények, hogy hát ekkora jövedelemből én képtelen vagyok tizedet fizetni, hát végem 
lenne. Holott előtte azt vallotta meg, hogy Isten betölti minden szükségemet. Tehát az ellent-
mondás abból van, hogy a szellem, a lélek és a test nincs összhangban, nincs egységben.  

Ámos könyvében van egy Ige, ami nem teljesen ide vonatkozik, hogy hogyan járhatnak 
ketten együtt, ha meg nem egyeznek. Ezt a házasságnál szoktuk felhozni, meg szolgálat terü-
letén is. Ahhoz, hogy kettő együtt tudjon előre haladni, meg kell egyezni. Ilyen hozzáállással 
a hit, illetve az Ige nem tud működni az illető életében. Sokszor mondják azt a keresztények, 
hogy nekem nincs hitem a gyógyulásban, nekem nincs hitem az anyagiakban, nekem nincs 
hitem a tizedfizetésben, és akkor így elsorolják, hogy miben nincs hitük. Az a helyzet, hogy a 
Biblia azt mondja, hogy a hit hallásból származik. Tehát ahhoz, hogy legyen hite az adott 
területeken, a hiányos területeken, hallani kell Isten Igéjét. Nincs hite az Úr visszajövetelében, 
az idővégi eseményekben.  

Hallania kell Isten Igéjét, hogy hit ébredjen a szívében. Tehát a megoldás megvan. Arra, 
ha valaki azt mondja, hogy nincs hite, csak azt tudjuk javasolni, és minden pásztor azt tudja 
javasolni, hogy mélyedj el az Igében. Ez a gyülekezetbe járással kezdődik, és utána otthon 
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hozzá lehet még igény szerint, szabad idő szerint tanulni és tanulmányozni. Tehát az Ige 
hallásából ébred a hit. Mi egy olyan világban élünk, ahol körülvesz bennünket a szellemi 
világ, amit nem látunk, és körülvesz bennünket a fizikai világ, amit látunk és kézzel 
tapinthatunk. Tehát egy kettős világban élünk.  

Zsidó 11,3. 
3. Hit által értjük meg, hogy a világ Isten Igéje (Rhema) által teremtetett, hogy ami 

látható, a láthatatlanból állott elő. 
Melyik volt előbb? Azt mondja az Ige, hogy a láthatatlan. A szellemi világ volt előbb. 

Tehát ami másodjára lett létrehozva, a fizikai világ, akkor az másolata az elsőnek. Ha van egy 
eredeti szobor és készítenek arról még egyet, akkor ez egy másolat. Tehát a fizikai világ 
másolata a szellemi világnak. Ez megint furcsán hangzik, ugye? De az Ige ezt mondja. Tehát 
Isten előbb volt, a szellemi világ előbb volt, a szellemi birodalom. És Isten azt mondta, hogy 
legyen Univerzum, legyen Föld. Az Ige világosan mondja, hogy előbb volt a szellemi világ, 
utána lett a fizikai világ. Isten nem látható, de a látható világot Ő teremtette. Viszont a 
szellemi világban, ahol Isten is van, van egy ellenségünk, aki szintén egy szellemi lény. Egy 
bukott angyal. A János 10,10-ben nem régen felolvastuk, hogy ő azért jön, mint tolvaj, hogy 
minden jótól meglopjon. Olvassuk el még egyszer a János 10,10-et. Ezt a Biblia vízvá-
lasztójának is nevezik. Bemutatja a sötétség oldalát, és bemutatja a világosság oldalát. Aki 
csak a fizikai világot hajlandó elfogadni, az úgymond materialisták, azok azt sem tudják meg, 
nem veszik észre, hogy az ördögnek is van gonosz terve az ember számára. És semmit nem 
tudnak tenni ellene, mert nem is tudják, hogy van.  

János 10,10. 
10. A tolvaj nem egyébért jön, hanem hogy lopjon és öljön és pusztítson; én azért 

jöttem, hogy életük legyen, és bővölködjenek. 
Az ellenség, a gonosz, az ördög, vagy más néven a sátán, a pusztulást munkálja. Jézus 

pedig azt mondja, hogy én azért jöttem, hogy életük legyen. Ez az élet szó a görögben a dzoé, 
ami pontosan azt jelenti, hogy isteni fajta élet. Az isteni fajta életbe beletartozik az örök élet 
és beletartozik az a dicsőséges lét, amit majd mi is fogunk élni az Úr Jézus oldalán. Mert a 
mennyben nincs betegség, nincs szegénység, nincs fájdalom, nincs gonosz, és harmincévesek 
leszünk a megdicsőült testünkben. Ez sokaknak jó hír. Tehát van egy természetes világ, a 
fizikai világ, és van egy természetfeletti világ, a szellemi világ, amit egy híd köt össze. Ez a 
híd nem más, mint az Ige, vagy az Igéből ébredő hit. Mert a hitünkkel ki tudunk nyúlni a szel-
lemi világba. A szellemi karjainkkal meg tudjuk ragadni az áldásokat, vagy amiért imád-
kozunk és be tudjuk hozni. Az átkelés módja a természetesből a természetfelettibe, a prob-
lémás világból az áldások világába nem más, mint cselekedni az Igét, működtetni az Igét, 
működésbe hozni Isten erejét az Ige által.  

Mindenkinek vannak bizonyos helyzetei. Keresd ki az Igéket azokra a területekre, hogy 
Isten mit ígért! Állj rájuk hittel és kezd el működtetni! Tegyél pozitív megvallást! Függetlenül 
attól, hogy mit látsz minden nap, valld meg, hogy én áldott vagyok! A megvallás egy nagyon 
fontos dolog, és itt az igei megvallást kell ez alatt érteni. Az Igét megvallani. A kék és a zöld 
imakönyvet többek között, de nem fontos ahhoz ragaszkodni, mert bármelyik Igét el lehet 
imádkozni. Amikor megvallja az Igét valaki, akkor az olyan, mintha egy csepp belecsöppenne 
a vödörbe. Egy csepp víz. Mikor lesz tele a vödör? Hát az egy csepp víztől nem azonnal, 
hanem időbe telik, amíg az megtelik. De elérkezik arra a szintre, hogy már csak egy csepp 
hiányzik, amikor kicsordul. Ezért nem szabad feladni a hitmegvallásokat, az igei 
megvallásokat, a hálaadásokat, ha várunk valamit, mert az a vödör csak telik, telik, telik. A 
kérdés az, hogy mekkora a csepp, mekkora a vödör, de előbb utóbb megtelik. Amikor az 
megtelt és kicsordul, akkor történik meg az áttörés azon a ponton és azon a területen. Én is 
ezen a példán keresztül láttam meg, hogy milyen fontos szerepe van az igei megvallásnak.  
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Sanders pásztor említett egy szolgálót, hogy annak a leányának voltak valamilyen tünetei 
és elkezdte hangosan az igei megvallásokat megvallani. Egyre hangosabban! Még hangosab-
ban! Attól is hangosabban! És negyven nap múlva telt be a vödör a cseppekkel és eltűnt a 
testéről a tünet.  

Nem egyszer halljátok, hogy Isten az Igét nekünk adta, hogy növekedjünk, hogy legyen a 
fegyverünkbe töltény, mert azt lőjük ki az ellenségre. Jézus is ezt tette, hogy azt mondta, hogy 
meg van írva, és elővette a megfelelő töltényt hozzá. Viszont, ahogy az Igéhez hozzányúlsz, az 
ördög azonnal elkezd támadást indítani ellened. Mert tudja, hogy ha az az Ige jó helyre kerül, jó 
földbe kerül, akkor az elkezd növekedni, és neki vége. Ki akarja tépni az Igét, mert ő retteg a 
Szent Szellemmel teljes hívőktől, akik ismerik a jogaikat, a Krisztusban kapott hatalmukat és 
cselekvői az Igének. Az a kétélű kard a kezükben van, és vívják a hit szép harcát. 

Az egyik pásztortársunk éppen ma mondta, hogy az egyik báránykája, egy teljesen új, egy-
két hete gyülekezetbe járó báránykája mondja azt, hogy amikor jövök gyülekezetbe, akkor 
mindig valami rossz ér, meg támadások érnek, és amikor nem jövök, akkor nem. Most akkor a 
hústestedből mit következtetsz ki? Hogy gyülekezetbe nem jó járni. De ha az ember megértést 
kap az Igéből, akkor neki igenis fontos és szükséges, hogy az ellenséggel szemben fel tudja 
venni a harcot, Igével magát megerősíteni, megedzeni. Azért van a támadás, hogy nehogy 
felnövekedjen. Előfordul ilyenkor, hogy néhányan kimaradnak, azért, mert ha gyülekezetbe 
járok, akkor sokkal rosszabb a helyzetem, látszólag, csak látszólag!  

Lapozzunk el a siker kulcsához, a Józsué könyvéhez és az első fejezetben két verset 
olvasunk. Józsué 1. fejezet 7‒8. versek a King James fordítás alapján olvasom. Azért nézhe-
titek, hogy mennyiben tér el: 

Józsué 1,7–8. King James fordítás 
7. Csak légy bátor és nagyon erős, hogy figyelhess arra, hogy az egész törvény szerint 

cselekedj, amelyet Mózes, az én szolgám parancsolt neked; ne fordulj el attól se jobb 
kézre, se balra, hogy bővölködhess, bárhol jársz! 

8. E törvény könyve ne távozzon el a te szádtól, hanem gondolkodjál arról éjjel és 
nappal, hogy figyelhess arra, hogy mindazok szerint cselekedj, amelyek meg vannak írva 
benne, mert akkor teszed bővölködővé az utadat, és akkor leszel jó szerencsés. 

Gyakorlatilag ez a siker kulcsa. Mózest Józsué követte, amikor a durván hárommilliós Izrael 
népének az élére állt. Lehet, hogy először a nadrág szára rezgett, hogy én most hogyan fogok 
vezetni hárommillió embert, amikor Mózessel is szembe fordultak, de azt mondta Isten, hogy 
„Légy bátor és erős!” Azt is mondta, hogy „Ne félj!” A következő versben. De a siker kulcsa az 
Igével összhangban lenni, és cselekedni. Itt ugyan törvényről beszél, de megnéztem a héberben, 
hogy ez mit jelent. Mert mi nem vagyunk a törvény alatt, és a mai értelemben ezt nem a 
törvényekre kell vonatkoztatni, hanem a Szent Szellem vezetésére és az Igére, az Újszövetségre.  

Egyébként is az Ószövetségben a „törvény” szó itt, ebben az esetben, ennél a versnél azt 
jelenti, hogy tanítás, iránymutatás és utasítás. Tehát Mózes is kapott utasítást az Úrtól, és 
igazából neki ezen a vonalon kellett továbbmennie.  

Jézust nem az érdekli, hogy hány Igét ismersz, hanem az, hogy hány Igét használsz, és 
hány Igét cselekszel meg. Mert csak a megcselekedett Ige hozza működésbe Isten erejét. Az, 
hogy a teljes evangéliumi gyülekezetekben vannak jelek, csodák, szabadulások, gyógyulások, 
ez annak köszönhető, hogy nem csak elprédikálják az Evangéliumot, mert odáig csak 
intellektuális tudás, hanem gyakorlatban alkalmazza az egész gyülekezet. Itt a különbség. 
Isten Igéjének mindenhol így kellene működni, mert így működött a korai egyházban. Mentek 
az apostolok és csodák történtek, még az árnyéktól is csodák történtek. Kezdve az Ékes 
kaputól, sorolhatjuk végig az Apostolok cselekedeteit. Az Apostolok cselekedetei gyakorla-
tilag nincs befejezve ott, ahol a könyvben vége van, a mai nap is íródik.  

Tehát Józsué sikere is annak köszönhető, hogy ő engedelmes volt és működtette azt, amit 
neki működtetni kellett. Aki Mózessel volt, aki Józseffel volt, az most bennünk lakozik, és 
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ugyanúgy győzelemre tud vinni bennünket, csak kapaszkodj erősen a fogantyúba! Nagyon 
sok múlik az engedelmességünkön, hogy megtesszük-e a mi részünket?  

A 7. vers arra hívja fel a figyelmet, hogy az Ige egészét tartsuk a szemünk előtt, arról gon-
dolkodjunk éjjel-nappal. Ez kapcsolódik a Filippi 4,8-hoz, amit ma olvastunk, hogy miről 
gondolkodjunk. Isten dolgairól gondolkodjunk. Rámutat az Ige megcselekedésére, a Szent Szel-
lem vezetésének a megcselekedésére. Az Ige és a Szellem egyek, Ők soha nincsenek ellent-
mondásban, mindig egyek, nem mondanak ellent egymásnak. Isten nem azt mondta Józsuénak, 
hogy válasszon ki pár kedvenc Igét, hanem arról van szó, hogy az egész, a globális törvény, ha 
úgy vesszük tanítás, iránymutatás, utasítás, az legyen a szeme előtt és az alapján haladjon előre, 
és tegyen dolgokat. Mi sem tehetjük meg azt, hogy nekünk tetsző Igéket kiragadunk, és a többit 
mellőzzük. Az a bizonyos piros kukorica eset, ami a múlt héten szóba került, mert a tyúk is így 
nézett a piros kukoricára, fél szemmel. Nem mondhatjuk azt, hogy az ima részét szeretem, de a 
test megfeszítését, nem szeretem. Nem mondhatjuk azt, hogy a dicséretet szeretem, de az 
adakozás részét, nem szeretem. Mert ez egy egység, ami itt ebben a könyvben van.  

Még egy fő kérdésre szeretném a figyelmeteket ráirányítani. Ki teszi az életedet sikeressé? 
A Bővített Biblia szerint azt mondja: „Mert akkor teszed bővölködővé a te utadat, és akkor 
leszel jó szerencsés.” Te vagy az, aki rá tud csatlakozni a siker útjára, és követed Isten út-
mutatását és a Szent Szellem vezetését. Ha Józsuénak megvolt a képessége erre, akkor neked 
is megvan, mert a Szent Szellem bennünk lakozik. Tudjátok az ószövetségben csak a 
királyok, a papok és a próféták fölött volt ott a Szent Szellem, mert egyébként be volt zárva a 
szentek szentjébe, és a halandó nép nem találkozott a Szent Szellemmel, ezért nekik mindig el 
kellett menni a paphoz és tanácsot kérni vagy imát kérni, vezetést kérni. Ma lényegesen más a 
helyzet, mert az a Szent Szellem, aki akkor felettük volt a szolgálatuk elvégzése érdekében, az 
ma bennünk lakozik, vezet, irányít, tanít és vigasztal.  

A siker alapjához még hozzátartozik Isten tisztelete, ebbe beletartozik az Ige tisztelete. Az 
Ige méltó helyre tétele, ahogy tegnap fogalmazott a pásztortársunk, mert ha Isten az Igét a 
legfelső polcra tette, a legmagasabb helyre tette, akkor nekünk is méltó helyre kell tennünk az 
életünkben, és működtetnünk kell.  

Mint szülők, a gyermekeink felett vagyunk. Elvárjuk, hogy a gyermekek tiszteljenek 
bennünket, mert így normális. Ha időnként nem tisztelnek, akkor az nem igazán esik jól. Ha 
egy keresztény Isten Igéjét nem tiszteli kellő módon, félvállról veszi vagy lesöpri az asztalról, 
akkor Istennek ez hogy tetszik, hogy esik ez Istennek? A Szent Szellem egy ugyanolyan érző 
lény, ugyanolyan érző lélek, mint egy ember. Tud örülni, szomorkodni, megsérülni, bánkódni. 
Tehát nem lehetünk közömbösek Isten Igéjéhez.  

A Máté 24,35-ben írja az Ige, hogy Isten beszéde örökkévaló és soha el nem múlik. 
Megszűnik a föld, mert újjá lesz teremtve, de az Ige, akkor sem múlik el. 

Egy Igénk van még az Ámós 8,11-ben. Ezt lehet imádkozni saját magunk felett, a 
testvéreink felett, Krisztus Teste felett, hogy kiárasztjuk a szellemi éhséget és szomjúságot, 
hogy legyenek éhesek, mert ha éhesek, akkor táplálkoznak az Igével, és növekednek.  

Adok egy jó kérdést a szátokba. Találkoztok keresztényekkel és olyat tesznek, ami nem az 
Ige vonalán van. Nagyon udvariasan meg lehet kérdezni, hogy te ezt melyik Ige alapján 
teszed? Melyik Ige alapján gondolod? Melyik Ige alapján mondod? Mert a kérdés, az álta-
lában nem sértő. Mert ha kijelentő mondatként teszed fel, akkor lehet, hogy előbb megsértő-
dik, mintha kérdezed. Szépen, udvariasan, például, te melyik Ige alapján nem jársz gyüleke-
zetbe? Akkor lehet, hogy jobban elgondolkodik rajta.  

Ámós 8,11. 
11. Ímé, napok jönnek, azt mondja az Úr Isten, és éhséget bocsátok e földre; nem 

kenyér után való éhséget, sem víz után való szomjúságot, hanem az Úr beszédének 
hallgatása után.  
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Tehát szomjasak és éhesek legyenek az Isten Igéjére. Ez vonatkozik az egész világra is, a 
megváltatlan világra is. Ez egy nagyon jó Ige, amit el lehet imádkozni települések felett, 
ismerősök felett, akár név szerint is, és Isten a szíveket meg tudja változtatni, át tudja 
formálni. Sok ilyen bizonyságot látok, hallok. 

A magvető történetével nem régen foglalkoztunk és igazából, a tegnapi tanítás során, 
nagyobb világosságot kaptam abból, hogy a magvető példázata arra vonatkozik, hogy aki 
fogadja a magot, nem elsősorban, aki veti, hanem aki fogadja, milyen szívvel fogadja? 
Hogyan hallgatja az Igét? És úgy terem harminc-, hatvan-, és százannyit. Nagyon fontos, 
hogy a termőtalaj vastagsága mekkora. Mert a kövek közé esettnél lehet, hogy csak fél centis 
termőtalaj van és nagyon hamar kiszárad a szárazságban, de amikor a termőtalaj jó, megfelelő 
öntözést és ápolást kap a mag, akkor fel tud növekedni és gyümölcsöt fog teremni.  

Még amit szükséges elmondani, hogy a mag, az elvetett mag, a szívbe elvetett Ige öntözés 
nélkül elszárad. Az öntözés pedig az újabb Ige által, az újabb tanítás hallgatása által 
lehetséges. Tehát van egy mennyiségű Ige a szívetekben, a következő alkalmon az elhangzott 
tanítás és az Igék megöntözik az előző magokat, és újabb magok kerülnek a szívetekbe. Úgy, 
ahogy ma is, mert ma is adott az Úr újat. Ezek újabb magok, a jövő héten megöntözitek 
ezeket a magokat, és megint kaptok újabbat. Ez egy folyamat. Ez a növekedés folyamata. Aki 
nem öntözgeti a magjait, az a mag, nem tud felnövekedni. Tehát fel kellene ismerni a 
gyülekezetbe járás fontosságát, az öntözést, a táplálást, és azt, hogy milyen veszteség éri a 
keresztényeket akkor, ha kimaradnak. Ha megértésük lenne a keresztényeknek erről, akkor ok 
nélkül nem maradnának ki.  

Ma hallottam egy bizonyságot, és nagyon tetszik, és legközelebb lehet, hogy erről is egy 
kicsit fogunk tanulni, megtanulni, hogy hogyan lehet az akadályokat leküzdeni. Ez persze 
döntés kérdése. Ilyen egyszerű.  

Az egyik testvérünk járt a munkahelyére, és heti két alkalommal járt összejövetelre, és 
egyszer jött a munkahelyén egy irodai dolgozó, és kezdte összeírni, hogy ki, melyik nap, mikor 
túlórázzon, a műszakot meghosszabbítva. Ez a testvérünk kijelentette, hogy ő ezen és ezen a 
napon nem ér rá. Megkérdezte ez az irodai dolgozó, hogy János, hát mit csinálsz? Mondja, hogy 
gyülekezetbe jár. Kérdezte, hogy mit írjak ide be, hogy miért nem tudsz túlórázni ezen a két 
napon? Mondta neki, hogy írd be, hogy hívő. Beírta, hogy hívő, mind a két napra. Soha nem 
osztották be azon a két napon túlórára, mert ő eltökélte, hogy neki ez a két nap szükséges, és ha 
mi valamit eldöntünk, Isten tud támogatni benne, de először nekünk kell dönteni, hogy én ott 
akarok lenni. Nekem is vannak olyan dolgaim, hogy időpontot kell kérnem bizonyos helyekre. 
Mindig azt mondom, hogy bármikor, délelőtt kivételével, azt nem adom, rá kell készülnöm, rá 
kell hangolódnom, ezzel telik a délelőtt. Úgyhogy érdekes dolgok ezek.  

Még egy kérdés felmerült, hogy a földi életünk után hol leszünk? A mennyben, az 
örökkévalóságban, az Úr dicsőségében. Most a gyülekezet ilyen szempontból minek tekinthető? 
Van két óvónénink is. Mert, amikor egy hároméves gyermek visznek az óvodába, akkor azt 
beszoktatják. Azt mutatta az Úr, hogy a gyülekezet pont ilyen beszoktatás Isten dicsőségébe, 
mint ahogy a kicsi gyereket az óvodába beszoktatják, mert ott nem lehet az Úrnál félre állni a 
sorból, hogy én most nem akarok a dicsőségben lenni, mert ott mindenhol dicsőség van. Tehát 
így kellene valahogy hozzáállni a keresztényeknek, hogy szoktassuk magunkat az Úr 
jelenlétéhez, az Ő dicsőségéhez. Nagyon jó kis példa. Köszönjük az Úrnak ezt! 

A gyógyulásról még. Ezt a cseppeket elmondtam, menet közben, hogy a bizonyságaink 
egy-egy cseppek és gyűlik, gyűlik, gyűlik, és egyszer csak túlcsordul, azaz valóságba jön.  

Valamit az Úr megértetett velem. Volt időszak, amikor felkértek arra, hogy írjak egy 
alföldi helyi újságba az egyházunkkal kapcsolatosan egy fél oldalas anyagot. Valamikor a 
helyi pásztor hozott bizonyságokat, azt megszerkesztettem, mert neki nem volt számítógépe, 
elküldtem a szerkesztőségbe. Az Úr ezzel megbízott engem és én örömmel csináltam. De, 
amikor nem volt a helyi pásztor bizonysága, akkor én úgy gondoltam, hogy elkezdek egy kis 
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tanítást írni, és amikor elküldtem Pestre, visszaírták, hogy nem, nem, gyógyulást, bizonyságot 
írni, mert az ragadja meg az embereket. Sokszor a keresztények osztogatnak könyveket 
ismeretségi körben, lehet, hogy még nem is hívő az illető, és most első sorban azokra 
gondolok, akik még nincsenek újjászületve, hogy sokkal nagyobb bizonyság számukra a 
gyógyulásokról szóló örömhíradó, mint valamilyen keresztény könyvet osztogatni. Tehát 
ebből a hozzáállásból erre következtettem, hogy nem a tanításokat, hanem a gyógyulásokról 
szóló bizonyságokat kell hirdetni, ez ragadja meg az embereket, mert az emberek meg 
akarnak gyógyulni, nem akarnak betegek lenni, és ott látják meg, hogy ha neki sikerült, akkor 
nekem is. A bizonyságoknak itt van nagy haszna, hogy mások hitét is felbuzdítja.  

Még egy gyógyulásos dolog, de ez bármire alkalmazható. A Bibliám borítóján benne volt 
egy 2000-ben mondott prófécia felettünk, Chuck Flynn prófétált felettünk. Nem hosszú, 
elolvastam, és felelevenedett bennem, különösen egy mondat, így szólt az Úr: „Mondd ki, hogy 
mit tegyek, és én megteszem!” Tehát a szavaink megint itt vannak. Isten azt mondja: Nem tér 
hozzám vissza az Ige üresen, hanem megcselekszi azt, amit elrendeltem, amit kimondottam 
hitben és az Ige vonalában, és megtörténik. Ahogy Isten teremtette a földet, a hit szavával 
teremtette. Nekünk is ugyanez megvan, a hit szava. Csak mondani, mondani, mondani!  

Már használtam is, emlékeztettem az Atyát, hogy „Uram, Te azt mondtad, hogy mondd ki, 
és én megteszem. És én most megkérlek Téged, hogy dorgáld meg a pusztítót, mert én 
tizedfizető vagyok. Tehát emlékeztettem arra, amit Ő mondott, és én meg kimondtam. Ezt 
bárki használhatja úgyszintén, mert nem csak személyre szabott ez. A próféciákat máshogy is 
kamatoztathatjátok. Igen, akinek a szívéhez szól. Én is kaptam így ilyet, nagyon régen, 
tizenvalahány éve, hogy te írni fogsz! És ez az ajándék működik. Az Ő dicsőségére, az Ő 
kegyelméből, és ahogy a múlt héten is említettük, hogy mindenkinek van ajándéka, és aki 
elkezdi használni az ajándékát, az szolgálattá növekszik ki.  

Isten jó, Isten szeret és egy jó terve van veled. Kegyelem, annyira bele kell sulykolni a 
szívekbe, mert a régi módszer, ami berögződött és automatikusan cselekedné az ember, tehát 
a bűnök eltöröltettek, a múlt, jelen és a jövő vonatkozásában. Jézus vére által igazzá tétettünk. 
Mi az a dolog, ami ezt a megigazulást meg tudná semmisíteni? Ha elbotlunk, azzal a megiga-
zulásunk nem semmisül meg. A hústestről szóltam, mert itt is benne van, hogy a hústest sok 
bolondságot akar végrehajtani, ahogy a tanításban elhangzott, és itt van benne az, amit a múlt 
héten említettem, hogy Isten Szelleme lebegett a vizek felett, várakozott. A héber erre a 
„lebeg” szóra azt is írja, hogy kotlós. Tehát vár valamire, a kotlós is vár, hogy kikeljenek a 
csibék, hogy valami történjen, és ha nem adunk utasítást, ha nem hozunk rendeletet, ha nem 
hirdetjük ki az Igét az életünkkel kapcsolatban vagy mások életével kapcsolatban, akkor csak 
lebeg, lebeg, de amikor kiadjuk a parancsot, utasítást, akkor elindul és munkálkodik, 
végrehajtja azt, amit megvallottuk, kimondtuk hitben.  

Egy kis megvallást tegyünk együtt! Áldott vagyok és tanulok, kiszélesítem a szívemet, 
egyre több tudásra teszek szert, növekszem mindabban, amire Isten teremtett, és ez fényt hoz 
elő. Kijelentést, megértést, tudást, mindezt a szívemből, és így növekedni tudok, és 
terjeszkedni tudok Isten dolgaiban. Ezért minden dicsőség Jézusé, aki engem igazzá tett, aki 
engem szentté tett, és aki nekem adta az Ő bölcsességét. Ő mindezt elvégezte, legyen az Ő 
neve áldott, és elfogadom az Ő munkáját. Ámen! 

A názáreti Jézus Krisztus szent nevében megköszönjük a Te megtartó kegyelmedet, a 
Jézus Krisztus szent nevében. Kiárasztjuk mindannyiunk felett a Te kegyelmedet, a szent erőt, 
a Te dicsőségedet, hogy munkálkodjon az ő életükben. Kiárasztjuk a szolgáló angyalokat, 
mielőtt megkötjük, Jézus nevében, a gonosz erőket, a gonosz minden munkáját. A gonosz 
minden tervét hatástalanítjuk, a Jézus nevében. Áradj kenet! Áradj kenet! Áradj kenet, Jézus 
nevében! Megtörjük a pánikbetegséget testvérünk felett, a Jézus nevében. Kérjük, Atyám, 
hogy légy a segítségére abban, hogy a helyes dolgokon gondolkodjon. Kiküldjük a szolgáló 
angyalokat, hogy a helyes gondolatokat adják a fejébe, a rosszakat pedig távolítsák el onnan, a 
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Jézus nevében. Megtiltjuk ördög, hogy rossz gondolatokat sugallj az ő elméjébe! Hatalmat 
veszünk a helyzet felett, az Úr Jézus Krisztus nevében. Megvalljuk, hogy az Úr Jézus Krisztus 
az Úr e dolog felett, és kiárasztjuk, Uram, a Te végtelen kegyelmedet, a szolgáló angyalokat. 
Az ellenség munkáit pedig hatástalanítjuk, megkötjük és megbénítjuk, a Jézus nevében. Nagy 
békességet árasztunk ki felette is, megtörjük a náthát, a betegséget, a lázat, az influenzát és 
minden hazug tünetet az élete felett, a Jézus nevében. A talpunk alá parancsoljuk, megkötjük 
ezeket a gonosz munkákat és kiárasztjuk a drága kenetet, a szolgáló angyalokat, a Szent 
Szellem erejét, hogy munkálkodjon az ő testében és állítsa helyre, a Jézus Krisztus szent 
nevében. Köszönjük, Atyám, hogy az imáinkat meghallgatod és megválaszolod, és nagy 
bizalommal vagyunk hozzád, az Úr Jézus Krisztus szent nevében. Ámen! 

 
Egy közös imára hívunk benneteket! Ismeritek a Hiszek egy imáját, szoktátok imádkozni? 

Egy kicsit másképpen, de azt imádkozzuk, úgy, ahogy Pál apostol tanítja.  
Álljunk fel és tiszteljük meg az Urat ezzel! Jézus Krisztus mindenkinek a szíve ajtaja előtt 

kopogtat, aki még nem engedte be a szívébe. Úgy, ahogy a kártyanaptáron van, ott kopogtat 
az ajtón, és szeretne mindenkiben lakozást venni, és mindenkinek a segítségére lenni. Isten 
egy hatalmas adakozó, a legnagyobb adakozó, mert Ő a Fiát áldozta fel! Elküldte a földre. 
Hisztek Jézus Krisztusban? Hallottatok Róla?  

Az imánk így hangzik, mondjuk együtt, mondjátok utánam: 
Teremtő Istenem, eléd állok, és fennhangon imádkozom.  
Hiszem, hogy Jézus Istennek Fia. 
Hiszem, hogy Jézus meghalt az én bűneimért, a Biblia tanítása szerint. 
Hiszem, hogy Jézus feltámadt a halálból, az én megigazulásomért, 
Hogy Ő igazzá tegyen engem Isten előtt.  
Kérlek Jézus, költözz a szívembe, és teremts újjá engem! 
Kérlek Jézus, legyél az én Uram, Megváltóm és Gyógyítóm! 
Meg vagyok váltva. Újjászülettem Krisztusban. 
Az Ő szent vére megtisztított minden bűntől. 
Köszönöm Úr Jézus, az örök életemet. Ámen! 
Aki ezt hittel, őszintén, szívből elmondta, annak megvan a belépése a mennyországba. 

Megvan a mennyei útlevele. Kettős állampolgár lett ettől a pillanattól kezdve.  
Istennek van egy másik ajándéka. A Szentlélekről hallottatok? Az eredeti görög Bibliában 

ezt úgy mondják, hogy Szent Szellem és mi ezt használjuk, de a Szentlélekről van szó. Ne 
ijedjetek meg! Ez nem egy újabb fogalom. Isten szeretné a Szent Szellemét nekünk adni, 
Jézus után. Jézust befogadtuk a szívünkbe, ez már miénk, őrizzük! De a Szent Szellemet is 
szeretné nekünk adni, hogy legyen segítőnk, támaszunk, mindaddig, míg Jézus vissza nem 
jön! Ezt egy imádsággal lehet megkérni.  

Így hangzik az imádságunk: 
Mennyei Atyám, azt tanítod az Igédben, hogy ha valaki Jézus nevében kéri Tőled a Szent 

Szellemedet, Te örömmel odaadod Őt. 
Ezért, drága mennyei Atyám, a Te Igéd alapján, Jézus nevében kérem Tőled a Szent 

Szellemedet. Töltsd be a szívemet a Szent Szellemeddel! Keresztelj meg a Szent Szellemeddel! 
Köszönöm, mennyei Atyám, hogy minden imámat meghallgatod és megválaszolod. 
Ezért hitben vallást teszek: teljes a szívem a Szent Szellemeddel. Betöltekeztem, 

beteljesedtem és megkeresztelkedtem a Szent Szellemmel. Ennek jeleként nyelveken fogok 
imádkozni, ahogy a Biblia tanítja, ahogy a Szent Szellem adja a kiejtést.  

Köszönöm, drága mennyei Atyám. Köszönöm, Jézusom. A Szent Szellem örökké bennem 
van, és örökké velem marad, és elvezet minden igazságra. Ámen! 

 
* Az idézett Igék a KSZE revideált Bibliából származnak, amely a King James kiadás számozását követi. 

A függőleges vonallal jelzett részek más fordításból származnak. 


